

No. 20378. Multilateral

CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF DISCRIMINATION AGAINST WOMEN. NEW YORK, 18 DECEMBER 1979 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1249, I-20378.*]

WITHDRAWAL OF RESERVATION TO ARTICLE 9 OF THE CONVENTION

Iraq

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 18 February 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 18 February 2014

N° 20378. Multilatéral

CONVENTION SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION À L'ÉGARD DES FEMMES. NEW YORK, 18 DÉCEMBRE 1979 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1249, I-20378.*]

RETRAIT DE RÉSERVE À L'ARTICLE 9 DE LA CONVENTION

Iraq

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 18 février 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 18 février 2014

[ARABIC TEXT – TEXTE ARABE]

نؤكد بهذه الوثيقة قرار جمهورية العراق بالغاء تحفظها على المادة (٩) من اتفاقية إلغاء جميع أشكال التمييز ضد المرأة.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

By the present document, we hereby affirm the decision of the Republic of Iraq affirms to withdraw its reservation to article 9 of the Convention on the Elimination of All Forms of Discrimination against Women.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Nous confirmons par la présente la décision de la République d'Iraq de retirer la réserve qu'elle avait émise au sujet de l'article 9 de la Convention sur l'élimination de toutes les formes de discrimination à l'égard des femmes.